

MITOS

Tentang

SAKIT

Steve Flatt



Institut Pengetahuan Alkitab Antarabangsa

Kenyataan Presiden

Kami mengesyorkan agar anda mempelajari Bible anda untuk menentukan ketepatan apa yang dinyatakan dalam pelajaran ini atau daripada mana-mana sumber lain. "Komentari" yang dibentangkan dalam pelajaran International Institute of Biblical Knowledge (IBKI) adalah pendapat pengarang atau penyusun. Pendapat sering mendapat laluan mereka ke dalam pelajaran audio, video, dan cetakan, serta ulasan Alkitab; dan, dalam ajaran pendakwah, pendeta, pendeta, imam atau rabbi.

Anda harus sentiasa mengesahkan semua komen, pendapat dan ajaran ini kerana adalah tanggungjawab ANDA untuk mencari, mengetahui dan melakukan kehendak Tuhan. Untuk menyemak kebenaran mana-mana pengajaran, baca terjemahan Bible yang berbeza, dan rujuk kamus dan leksikon Bible untuk mempelajari makna perkataan atau frasa yang tidak dikenali. Berhati-hati dengan sebarang definisi kamus, kerana kamus memberikan makna perkataan dan frasa daripada bahasa asal kepada penggunaan semasa. Makna perkataan dan frasa juga berubah mengikut peredaran masa. Juga, beberapa perkataan Yunani boleh diterjemahkan kepada satu perkataan, yang boleh memutarbelitkan makna asal.

Izinkan Tuhan berbicara kepada anda dari Firman Kudus-Nya seperti yang tertulis dalam Alkitab.

IBKI memberikan kebenaran untuk memuat turun dan mengeluarkan semula bagi tujuan bukan komersial pelajaran secara keseluruhannya tanpa perubahan atau bayaran.

Randolph Dunn, Presiden

Hubungi kami: vinay_coc@rediffmail.com

Laman web: www.thebibleway.net/IBKIMalay.html

Mitos Mengenai Sakit

STEVE FLATT

PRINSIP TUHAN TENTANG KESAKITAN

Pelajaran ini adalah tentang mitos yang melibatkan kesakitan. Kami adalah masyarakat yang sangat mementingkan kesakitan. Di mana-mana sahaja anda berpaling ada iklan untuk ubat penahan sakit dan ubat penahan sakit. Teknologi telah membawa kita daripada aspirin kepada Tylenol kepada Ibuprofen kepada Naproxen kepada Saya tidak tahu apa yang ada di luar sana. Nampaknya seluruh dunia sakit kepala, bukan?

Salah satu fakta kehidupan ialah kita semua menghadapi masalah, dan kita semua merasakan kesakitan. Selagi kita masih hidup, kita akan mengalami kesakitan. Anda akan mengalami kesakitan fizikal, emosi dan rohani. Dunia memberi kita koleksi mitos tentang apa yang perlu dilakukan dengan kesakitan itu.

Dunia pada asasnya mengatakan kesakitan adalah perkara yang mengerikan. Ia adalah perkara paling teruk yang boleh anda alami. Oleh itu, elakkan masalah jika anda boleh; jangan berdepan dengan mereka. Dua mitos utama dunia yang anda ingin percayai ialah (a) mengabaikannya, ia akan hilang dan (b) melarikan diri, minum, pil atau sesuatu yang lain. Semua mitos mempunyai butiran yang menarik dalam jangka pendek, tetapi mereka cenderung membawa kesengsaraan besar dalam jangka masa panjang.

Pakar psikologi terkenal Scott Peck berkata, "Khawatir kesakitan, hampir semua daripada kita pada satu tahap atau yang lain, cuba mengelakkan masalah. Kami berlengah-lengah, berharap ia akan hilang. Kami mengabaikan dan berpura-pura ia tidak wujud. Kami cuba untuk keluar daripada mereka, bukannya menderita melalui mereka." Dia membuat kesimpulan dengan, "Kecenderungan untuk mengelakkan masalah dan kesakitan emosi yang wujud di dalamnya adalah asas utama untuk penyakit mental manusia." Awak dengar tak itu? "Kecenderungan untuk mengelakkan masalah dan kesakitan yang wujud di dalamnya adalah asas utama untuk penyakit mental manusia." Dia betul, dan hakikatnya Tuhan tidak mahu anda mengabaikan kesakitan anda. Dia tidak benar-benar mahu anda lari dari kesakitan anda. Tuhan mahu anda mengetahui punca kesakitan anda dan kemudian pergi ke akarnya untuk mendapatkan bantuan sebenar.

Sakit adalah seperti lampu amaran pada papan pemuka kereta anda. Apabila lampu amaran itu menyala, ia menunjukkan bahawa ada sesuatu yang tidak kena. Anda boleh mengambil tukul dan memukulnya jika anda mahu mengabaikannya, atau anda boleh menolehkan kepala anda. Tetapi hakikatnya, jika anda berhemat, anda akan mengetahui apa yang menyebabkan masalah (atau kesakitan) dan menyembuhkannya. Mitos kemudian adalah untuk lari dari kesakitan, untuk mengabaikan kesakitan, untuk mencari pelarian daripadanya. Sebenarnya kesakitan adalah alat yang Tuhan gunakan untuk membawa kebaikan dalam hidup saya. Masalahnya, kita tidak cenderung untuk memahaminya atau mengiktiraf kebaikan yang akhirnya boleh dibawa oleh kesakitan kepada hidup kita.

Pelajaran ini bukan tentang cara menghapuskan kesakitan anda. Tiada apa-apa kekurangan kematian akan melakukan itu. Ia adalah untuk membantu kita memahami kesakitan. Sebaik sahaja kita memahami tujuan di sebalik kesakitan, ia lebih mudah untuk ditangani.

Anda yang merupakan bekas atlet boleh mengingati amalan yang tidak berkesudahan dalam apa jua sukan yang anda ceburi. Anda akan mempunyai masa berkondisi, beraturl dan melakukan larian pecut angin tersebut. Anda fikir kaki anda akan melengkung dan paru-paru anda akan meletup, tetapi anda tahu ada tujuan yang lebih besar daripada sekadar berlari. Ia adalah untuk mencapai sesuatu yang lebih baik.

Tuhan menggunakan kesakitan kita untuk:

1. Motivasi saya.

Dia menggunakan kesakitan saya untuk mendorong saya bertindak. Sesetengah orang sangat takut untuk pergi ke doktor gigi bahawa satu-satunya perkara yang akan membuat mereka pergi adalah kesakitan yang lebih besar daripada ketakutan mereka. Kesakitan boleh menjadi pendorong yang hebat. Saya suka apa yang dikatakan oleh seorang yang bijak, "Kita tidak berubah apabila kita melihat cahaya, kita berubah apabila kita merasakan panas." Ketika itulah kita terdorong untuk melakukan perubahan. Pecandu alkohol, penagih dadah, dan bergantung kepada bahan kimia jarang akan mendapatkan bantuan sebelum mereka jatuh ke bawah. Untuk mencapai bahagian bawah, secara ringkas bermaksud, mengalami kesakitan yang cukup dari segi fizikal, emosi, dan rohani, bahawa kesakitan mereka lebih teruk daripada keinginan mereka untuk dadah. Mereka berkata, "Saya tidak dapat melihat perkara ini berlaku lagi." Tidak kurang daripada itu akan membuatkan mereka berubah.

Dalam Alkitab, perumpamaan tentang Anak yang Hilang adalah contoh klasik. Dia pergi kepada bapanya dan

berkata, "Saya mahu semua yang terhutang kepada saya, dan saya mahukannya sekarang." Kemudian dia mengambilnya dan pergi ke beberapa negara yang jauh di mana dia hanya membazir, dia meniupnya. Alkitab mengatakan dia keluar mencari pekerjaan. Dia mendapat pekerjaan memberi makan babi, sungguh memalukan dan memalukan bagi seorang budak Yahudi memberi makan babi, tetapi dia sangat lapar sehingga dia akan membawa babi itu ke sana dan turun ke sana dan makan bersama mereka. Kesakitan kelaparan mendorongnya.

2. Untuk membentuk saya.

Kesakitan akan membentuk atau membentuk saya seperti tanah liat menjadi apa yang saya perlukan. Daud berkata, "Adalah baik bagiku untuk ditindas, supaya aku dapat mempelajari ketetapan-ketetapan-Mu." (Mazmur 119:71) Daud berkata kesakitan adalah alat pengajaran. Ia menjadikan kita mudah lentur. Tuhan menggunakan kesakitan bukan sahaja untuk memotivasikan saya, hanya untuk membuat saya keluar; dia kemudian menggunakannya untuk membentuk saya, untuk mengajar saya. Ia seperti sedikit di dalam mulut kuda. Adakah anda penunggang kuda atau dibesarkan di ladang dengan kuda atau baghal? Anda meletakkan bit itu di sana dan hanya tarikan yang sedikit menyebabkan kesakitan. Ia menyebabkan kuda itu pergi ke satu arah atau yang lain. Itulah cara Tuhan menggunakan kesakitan kita. Seseorang berkata bahawa Tuhan berbisik kepada kita dalam kesenangan kita, tetapi dia MENJERIT kepada kita dalam kesakitan kita. Pernahkah Tuhan menjerit kepada anda melalui kesakitan anda?

Aristotle betul memerhatikan bahawa terdapat beberapa perkara yang manusia hanya boleh belajar melalui kesakitan. Mark Twain meletakkannya dengan cara buatan sendiri dan berkata, "Jika seekor kucing pernah duduk di atas dapur panas, dia tidak akan pernah duduk di atas dapur panas lagi." Sudah tentu, dia tidak akan pernah duduk di atas yang sejuk sama ada. Tetapi yang penting, dengan dibakar, dia belajar menyukai kucing itu. Terdapat beberapa perkara yang anda boleh belajar hanya dengan dibakar.

Pernahkah Tuhan menarik perhatian anda melalui kesakitan? Saya tahu beberapa orang gila kerja. Tuhan telah mendapat perhatian mereka melalui ulser, melalui angina. Saya tahu beberapa orang gila kerja yang Tuhan telah menarik perhatian mereka melalui kesakitan emosi apabila pasangan mereka datang kepada mereka dan berkata, "Saya tidak akan bersabar lagi."

Sesetengah orang telah mengalami keterlaluan kewangan, terhutang budi, memanfaatkan segala yang mereka miliki, dan mengalami kes "wantitis" yang teruk. Adakah anda tahu apa yang berlaku? Mereka terbakar. Jika mereka mempunyai satu ons akal, mereka belajar melalui kesakitan itu. Anda tidak mahu kesakitan menjadi satu-satunya atau sumber utama pendidikan keseluruhan anda. Anda akan mengalami kehidupan yang sangat sengsara jika itu berlaku. Tetapi beberapa pandangan terdalam kehidupan dipelajari hanya dengan mengorbankan kesakitan. Pelajaran itu ada kerana Tuhan mengasihi anda. Dia akan memberi motivasi, dan membentuk anda.

3. Untuk mengukur saya.

Ia membantu kita melihat bagaimana kita sebenarnya di dalam. Sebagai contoh, apabila saya mengalami kesakitan, cara saya bertindak balas terhadapnya mengukur iman saya. Komitmen saya boleh diukur dengan cara saya bertindak balas terhadap kesakitan. Kematangan saya diukur dengan cara saya bertindak balas terhadap kesakitan. Kesabaran saya diukur dengan cara saya bertindak balas terhadap kesakitan. Masalah anda dan kesakitan yang mereka bawa bersama mereka adalah antara cara terbaik untuk melihat apa yang ada dalam diri anda. Sebab kesakitan adalah antara barometer terbaik tentang apa yang ada dalam diri anda adalah kerana mustahil untuk mengekalkan imej apabila anda mengalami kesakitan.

Sekarang mari kita jujur, kita semua menyangkan imej, bukan? Pasti, anda lakukan. Kami menyangkan imej fizikal. Kami sikat rambut kami dan kami gosok gigi. Puan-puan, anda memakai solekan anda. Kami menyangkan imej sosial. Kami tersenyum dan kami mempunyai perbualan sosial yang menyenangkan. Tetapi berikan diri anda tiga hari di rumah dengan selesema dan lihat betapa pentingnya perkara itu kepada anda. Anda hanya menyeret

ke dalam bilik mandi dan melihat ke dalam cermin, anda mempunyai kes buruk rupa kepala katil, seperti bangkai kapal dan anda tidak peduli. Kesakitan telah melucutkan imej.

Sekarang itu bukan sahaja benar secara fizikal. Itu benar dengan kesakitan emosi. Sepanjang masa, orang akan bangun, berpakaian dan pergi bekerja. Mereka mempunyai perisai imej mereka, tetapi di bawahnya, ada masalah peribadi, ada masalah hubungan, ada dosa yang mula menguasai hidup mereka. Ia tidak lagi hanya bertapak; ia membina kubu kuat di atas hati mereka. Apabila kesakitan itu bertambah, lambat laun di hadapan seseorang, imej itu akan turun. Lambat laun, orang itu akan jatuh dan hancur. Imej itu hilang dan walaupun tidak menyenangkan seperti itu, Tuhan berkata itu tidak terlalu buruk kerana anda sepatutnya lebih mengambil berat tentang watak anda daripada imej anda. Sakit menguji watak.

Anda boleh berkata, "Saya seorang yang berintegriti." Tetapi apabila rasa sakit itu menjadi kuat, anda akan mengetahui sama ada anda berpegang teguh pada kebenaran atau jika anda bersandar di bawah. Anda boleh mengisytiharkan, "Saya komited kepada Kristus." Tetapi, apabila kesakitan itu ada, anda akan lari ke apa yang paling anda komited. Soalan sebenar ialah: Apa yang dikatakan kesakitan tentang hidup anda? Apabila anda berada dalam keadaan terhimpit, apa yang keluar daripada anda? Adakah anda seorang mukmin cuaca yang adil atau seorang mukmin yang konsisten?

Selagi keadaan baik, Bani Israil baik-baik saja, tetapi apabila kesakitan datang, mereka mengalah. Inilah sebabnya mereka mengembara di padang gurun selama 40 tahun dan bukannya sampai ke Tanah Perjanjian. Tuhan berkata, "Ingatlah bagaimana Tuhan, Allahmu, memimpin kamu sepanjang jalan ke padang gurun selama 40 tahun ini, untuk merendahkan kamu dan untuk menguji kamu untuk mengetahui apa yang ada di dalam hatimu, sama ada kamu mematuhi perintah-Nya atau tidak." (Ulangan 8:2) Setelah mereka melalui Laut Merah yang terbelah dan melihat orang Mesir dikalahkan, mereka menyerah kepada rasa haus dan mula mengeluh dan mengeluh. Sakit dahaga ini mengukur hati mereka. Tuhan tahu mereka tidak bersedia untuk mematuhi perintah-Nya. Mereka tidak bersedia untuk mempunyai komitmen yang akan berterusan melalui kesakitan. Dalam kesakitan saya, Tuhan mengukur saya.

4. Untuk memantau saya.

Tuhan akan menggunakan kesakitan saya untuk memastikan saya berada di landasan yang betul, hanya untuk meletakkan parameter di sekeliling saya dan hanya memastikan bahawa saya tidak terlalu jauh. Sebagai contoh, demam adalah cara badan anda memberitahu anda bahawa anda mungkin mempunyai jangkitan di suatu tempat. Kesakitan yang anda rasa dengan sakit tekak memberitahu anda bahawa terdapat masalah yang lebih mendalam. Tetapi jika anda tidak pernah mengalami salah satu daripada simptom tersebut, masalah tersebut mungkin menjadi lebih teruk, malah mungkin mengancam nyawa. Tuhan menggunakan kesakitan untuk memantau kita dan membenarkan kita memantau diri kita sendiri.

Aplikasi praktikal ini adalah emosi yang menyakitkan. Emosi yang menyakitkan ini memberitahu anda bahawa ada sesuatu yang tidak menentu. Apabila saya berasa tertekan dalam tempoh yang lama, berasa marah dan saya tidak dapat mengatasinya, berasa semakin bermusuhan, benar-benar takut, atau menjadi apatis dan berkata, "Tiada apa-apa," emosi saya yang menyakitkan memberitahu saya ada sesuatu yang tidak kena. Mereka adalah barometer kami. Mereka memberitahu kami. Kita harus memeriksa sesuatu. Sakit adalah alat pemantauan untuk perlindungan kita.

Dua ribu tahun yang lalu Gembala yang mempunyai biri-biri atau kambing yang agak terlalu agresif atau cenderung untuk menjadi sesat akan mematahkan kakinya. Mereka masih melakukannya hari ini. Selepas mereka mematahkan kakinya, mereka meletakkan belat di atasnya. Kambing biri-biri tua yang kecil itu sukar bergerak. Ia hanya dipasak sedikit. Saya tahu itu kedengaran kejam, tetapi mereka melakukannya untuk perlindungan mereka.

Kadang-kadang Tuhan meletakkan belat pada hidup anda untuk menghalang anda daripada mengembara terlalu jauh dari kawanan. Anda mungkin membencinya, menentanginya dan anda mungkin mengutuknya, tetapi itu kerana Tuhan mengasihi anda.

Adakah anda ingat kisah Yusuf? Ia adalah kisah kesakitan. Dia dikhianati oleh saudara-saudaranya dan dijual oleh mereka sebagai hamba. Dia pergi ke tempat yang dia tidak tahu orang, dia tidak tahu bahasa atau adat. Dia adalah hamba di rumah orang, tetapi dia berjalan dengan lurus dan setia. Semasa dia di sana dia dituduh palsu oleh isteri tuannya, dilemparkan ke dalam penjara, dan dilupakan. Bertahun-tahun kemudian dia keluar dan dengan ketentuan Tuhan yang menakjubkan, bangkit sebagai orang kedua yang bertanggungjawab atas seluruh Mesir. Tetapi walaupun begitu, ada rasa sakit. Terdapat kesakitan selama kira-kira 20 tahun mengetahui bahawa dia telah ditinggalkan oleh keluarganya.

Akhirnya, saudara-saudaranya turun mencari makanan dan Yusuf menampakkan diri kepada mereka dan semua keluarga turun, tetapi pada penghujung kitab Kejadian, setelah Yakub, bapa Yusuf, meninggal, semua saudaranya takut bahawa Yusuf akan pergi. Untuk mendapatkan balasan. Dia akan membalas dendamnya. Sebaliknya, Yusuf berkata, "Engkau menghendakinya untuk kemudaratanmu, tetapi Allah menghendakinya untuk kebaikan." Anda berniat untuk memudaratkan, tetapi tidak mengapa, Allah telah merencanakannya untuk kebaikan. Tuhan mengawasi kehidupan Yusuf selama ini. Dia sedang memerhatikannya. Tuhan menggunakan kesakitan dalam hidup Yusuf untuk memotivasikan dia, untuk membentuk dia, dan untuk mengukur dia untuk kebesaran.

Terdapat orang dalam hidup anda yang bermaksud untuk membahayakan anda. Kita semua mempunyai orang itu. Mereka mungkin telah mencederakan anda semasa kecil, dan mereka mungkin mencederakan anda sekarang, secara fizikal, emosi, dengan cara lain dan ia menyakitkan. Tetapi berita baik yang saya ada untuk anda ialah Tuhan berkata kepada anda, saya mempunyai rancangan, saya mempunyai tujuan yang lebih besar daripada itu. Mereka mungkin bermaksud untuk membahayakan anda tetapi jangan risau, saya Tuhan anda dan saya akan berusaha untuk kebaikan anda.

Pada akhir hayat Yusuf, kita mendapat tahu dia mempunyai dua anak lelaki. Seorang daripada mereka bernama Manasye dan seorang lagi bernama Efraim. Saya tidak tahu tentang anda, tetapi saya sukai maksud nama. Manasseh bermaksud "dia membuat saya lupa" dan Efraim bermaksud, "berbuah" atau "berjaya." Joseph menamakan dua anak lelakinya kerana Joseph menyedari bahawa dalam semua kesakitan yang dia alami, Tuhan bekerja dan memantau hidupnya untuk menyediakan dia untuk kebesaran. Dia berkata, "Tuhan telah membuat saya melupakan kesakitan itu dan kini dia telah membuat saya berjaya. Dia telah menjadikan saya berbuah." Saudara-saudara, Tuhan akan menggunakan kesakitan yang sama yang anda rasakan untuk memantau anda hingga kebesaran. Tetapi anda mesti membenarkan Dia berbuat demikian.

5. Untuk mematangkan saya.

Ia adalah mungkin untuk berkembang secara rohani dan emosi semasa musim bunga dan musim panas yang cerah, sihat, ceria, cerah, apabila segala-galanya berjalan lancar, dan kehidupan adalah hebat. Anda boleh berkembang semasa masa yang baik tetapi akan berkembang jauh lebih dan jauh lebih dalam pada hari-hari gelap jiwa. Kamu akan tumbuh jauh lebih dalam di lembah daripada di pergunungan. Itulah cara manusia dicipta.

Selama bertahun-tahun, orang telah memberitahu saya berkali-kali semasa mereka melalui lembah, "Saya telah belajar lebih banyak tahun lepas ini tanpa bekerja daripada yang pernah saya ketahui sebelum masa itu." Seseorang berkata, "Saya telah belajar lebih banyak melalui krisis kewangan ini daripada yang saya boleh matang dengan cara lain." Bercakap tentang kematian orang yang disayangi seseorang berkata, "Saya tidak tahu bagaimana untuk percaya kepada Tuhan sehingga saya melalui ini, dan sekarang saya tahu bagaimana untuk

percaya kepada Tuhan." Ini adalah kenyataan yang benar kerana rahmat tumbuh paling baik pada musim sejuk. Ketika itulah Allah mematangkan kamu.

Saudara Yesus berkata, "Saudara-saudaraku, anggaplah sebagai suatu sukacita sejati, apabila kamu menghadapi berbagai macam percobaan, karena kamu tahu bahwa ujian terhadap imanmu menumbuhkan ketekunan. Ketekunan itu harus menyelesaikan pekerjaannya, supaya kamu menjadi dewasa dan lengkap, tidak kekurangan apa-apa. ." (Yakobus 1:2, 3) Dia berkata semua ketabahan dan semua masalah bekerja bersama-sama supaya anda boleh menjadi matang dan lengkap. Kesakitan adalah kos pertumbuhan yang tinggi! Kami sudah mendengarnya sejak kecil, ia adalah basi tetapi ia benar, tiada keuntungan tanpa kesakitan. Bertentangan dengan apa yang dunia ingin beritahu anda tidak ada lima langkah mudah untuk kehidupan yang indah.

Hakikatnya ialah kita hidup dalam masa yang kita inginkan produk tanpa membayar harganya.

Produk yang kita inginkan ialah kematangan, kestabilan emosi, rasa kepuasan dan kepuasan, kebahagiaan dan kebijaksanaan. Itulah produk yang kita semua mahu, tetapi kita tidak mahu membayar harganya. Harga adalah kesakitan dalam satu bentuk atau yang lain. Tiada jalan pintas.

Perkara yang paling mengecewakan anda, adalah Tuhan gunakan untuk membangunkan anda. Rasul Paulus berkata, "Saya mempunyai duri dalam daging saya, dan tiga kali saya mencari Tuhan dan berkata, 'Tuhan, jauhkan duri itu daripada saya.'" (2 Korintus 12:7-10) Kami tidak. Saya tidak tahu apa duri itu dan saya gembira kita tidak tahu kerana kita boleh mengaitkannya. Tetapi saya tahu satu perkara tentang duri. Sakitnya. Saya tidak pernah mempunyai duri dalam diri saya yang tidak menyakitkan. Ia membawa kesakitan. Walaupun dia mahu kesakitan duri saya hilang Paul membuat kesimpulan, selepas Tuhan enggan membuang duri itu, "melaluinya saya belajar betapa saya sangat memerlukan kehadiran Yesus Kristus dalam hidup saya."

Anda benar-benar tidak tahu bahawa Yesus Kristus adalah semua yang anda perlukan sehingga Yesus Kristus adalah semua yang anda ada dan kemudian anda akan tahu.

Pelajaran Amazing Grace #1247

Soalan:

1. Anda boleh mengabaikan kebanyakan masalah dan ia akan hilang.
Benar _____ Salah _____
2. Kesakitan digunakan Tuhan untuk membawa kebaikan ke dalam hidup seseorang?
Benar _____ Salah _____
3. Kesakitan mendorong sesetengah orang untuk bertindak
Benar _____ Salah _____
4. Kesakitan adalah alat pendidikan kerana ia menyebabkan seseorang berubah.
Benar _____ Salah _____
5. Sakit mengukur dalaman lelaki?
Benar _____ Salah _____
6. Emosi yang menyakitkan memberitahu anda bahawa ada sesuatu di luar kawalan?
Benar _____ Salah _____



Institut Pengetahuan Alkitab Antarabangsa



Randolph Dunn, Presiden - Roberto Santiago, Dekan
thebiblewayonline.com

Kursus 1 - Pesan Tuhan

Bagaimana Semuanya Disini?
Lelaki Yang Adalah Tuhan
Kristus - Misteri Tuhan
Mitos Tentang Tuhan
Dari Hidup hingga Mati - Manusia fana
Penebusan Terancang
Mesej Injil

Kursus 2 - Ketaatan Kepada Kristus

Masa Sebelum Kristus
Masa Kristus di Bumi
Masa Selepas Kristus
Akhir Zaman di Bumi
Masa untuk Memutuskan
Dari Kematian Melalui Salib Kepada Kehidupan
Mitos tentang Pengampunan
Pembaptisan ke dalam Kristus

Kursus 4 - Berkembang Dalam Kristus

Yesus dari Nazaret
Kehidupan Kristus
Bersatu dalam Kristus
Mitos tentang Sakit
Badan, Jiwa, Roh - Ke Mana Mereka Pergi Apabila Anda Mati?
Perkahwinan dan Perceraian
Sabat Tuhan
Penciptaan sebelum Penciptaan Kejadian Ibrani

Kursus 5 - Kematangan Dalam Kristus

Pengajaran Daripada Salib
Proses Pembinaan Semula Tuhan
Soalan Terhebat Pernah Ditanya hidup Untuk Satu Sama Lain Dalam Kristus
Menjalani Kehidupan Maksimum
Janji Kini dan Selamanya

<p>Kursus 3 -Hidup Baru Dalam Kristus Kerajaan Bukan Buatan Tangan Hamba Di Kerajaan Prinsip Pertama Kristus Balu dan Orang Lain Yang Memerlukan Susu Rohani Hidup Merdeka Mitos Kesengsaraan Mesej Daripada Surat-surat Sembah Tuhan Dalam Roh dan Kebenaran</p> <p>Kajian untuk Ulama Alkitab Bible yang digariskan Alkitab diringkaskan Jenis dan Metafora</p>	<p>Lelaki Sejati adalah Lelaki Bertuhan Kata-kata Indah Kehidupan</p> <p>Kursus 6 - Menjadi Cendekiawan Bible Bayang-bayang, Jenis, dan Nubuatan Roh Kudus Daniel Wahyu Yesus Kristus Kesunyian Kitab Suci Pengajaran & Amalan Dari 100 Masihi hingga 1500 Masihi Pembaharuan atau Pemulihan Menyusun dan Menterjemah Alkitab Amalan Gereja Hari Ini– Kitab Suci atau Tradisi?</p> <p>Genealogi Yesus - Sebuah Carta</p>
---	---

Institut Pengetahuan Bible Antarabangsa mempunyai pautan ke bahasa lain di thebiblewayonline.com.